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Abstract (en)
The device (10) has a pre-selection filing cabinet (12) mounted above a support plate (14) of mail items and formed by a set of movable pads to
select the mail items one by one and transport the mail items to downstream along a referencing wall (40). The movable pad placed away from
the referencing wall comprises constant adhesion coefficient and the other movable pads comprise variable adhesion coefficients that increase by
moving closer to the support plate. An upper part of the movable pad comprises low adhesion coefficient, and a lower part comprises high adhesion
coefficient.

Abstract (fr)
Dispositif de sélection d'articles de courrier comportant au moins une première filière (12) formée par une pluralité de patins mobiles pour
sélectionner un à un les articles de courrier et les transporter vers l'aval, l'un au moins de cette pluralité de patins mobiles de la première filière
comportant un coefficient d'adhérence variable qui va en augmentant de haut en bas, la partie haute du patin mobile possédant un coefficient
d'adhérence faible et la partie basse un coefficient d'adhérence élevé.
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